
 
 

PROCES-VERBAL
încheiat în şedinţa ordinară a Consiliului Local al Sectorului 6

din data de 21.10.2021 

Lucrările  şedinţei  au  început  la  orele  17:00  şi  s-au  desfășurat  on-line, în  sistem de
videoconferință, prin aplicația WEBEX. Accesul s-a făcut folosind invitația de participare (link)
transmis pe adresa de e-mail a fiecărui consilier local, a Secretarului general al sectorului 6,
precum și a primarului sectorului 6.

În deschiderea lucrărilor şedinţei, Secretarul general a făcut apel audio și video și au fost
prezenți 27 de consilieri locali, din 27 de consilieri locali în funcție. 

Convocarea membrilor Consiliului Local al Sectorului 6 pentru ședința ordinară  din data
de 21.10.2021 s-a făcut  în  scris  prin dispoziția primarului  sectorului  6 nr.  1763/15.10.2021,
dispusă în conformitate cu prevederile  art.  133 alin. (1), art.  134 alin. (1) lit.  a) și alin. (5),
art. 135, art. 155 alin. (3) lit. b) şi art. 196 alin. (1) lit. b) din Ordonanţa de Urgență a Guvernului
nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare prin care s-a
aprobat  proiectul   ordinii  de  zi  a  ședinței,  convocatorul  cuprinzând  informațiile  obligatorii
despre ședință.

Prin  Dispoziția Primarului Sectorului 6 nr. 1774/20.10.2021, proiectul ordinii de zi  a
ședinței din data de 21.10.2021 a fost suplimentat cu 22 de proiecte de hotărâre.

Proiectul  ordinii  de  zi  a  ședinței  consiliului  local  s-a  adus  la  cunoștință  locuitorilor
Sectorului 6 prin ziarul România Liberă, din data de 19.10.2021, prin afișare la sediul instituției,
pe  site-ul  instituției  la  adresa  www.primarie6.ro și  pe  pagina  de  facebook  la  adresa
facebook.com/PrimariaSectorului6.

DISPOZIȚIA PRIMARULUI SECTORULUI 6 NR. 1763/15.10.2021

Nr.
crt.

Comisii  de
specialitate
C.L.
Sector 6

PROIECT ORDINE DE ZI 

1. Aprobarea procesului verbal al ședinței ordinare al Consiliului Local al Sectorului 6
din data de 30.09.2021.

2. nr. 4 și nr. 5 

Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  Regulamentului-cadru  de  organizare  şi
funcţionare al Centrului de Zi de Recuperare pentru Copii cu Dizabilități ”Ghencea”
din cadrul Direcţiei Generale de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Sector 6.

3. nr. 4 și nr. 5

Proiect  de  hotărâre privind  aprobarea  Regulamentului-cadru  de  organizare  şi
funcţionare a Centrului de Zi de Recuperare pentru Copii cu Dizabilități „Împreună”
din cadrul Direcţiei Generale de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Sector 6.

4. nr. 4 și nr. 5 

Proiect de  hotărâre de modificare a  Anexei nr. 1 la Hotărârea Consiliului Local al
Sectorului  6   nr.164/24.11.2020 privind  constituirea  Comisiei  Sociale  de  analiză  a
cererilor  de  locuinţă  şi  repartizare  a  locuinţelor,  stabilirea  numărului  membrilor,
structurii pe specialități şi atribuţiilor acesteia.

5. nr. 1 și nr. 5 

 Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei tehnice faza studiu de fezabilitate
şi a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiţii "REABILITARE SI
MODERNIZARE  LOC  DE  JOACĂ  PENTRU  COPII,  STRADA  DEALUL
MĂCINULUI, SECTOR 6, MUNICIPIUL BUCUREŞTI".
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6. nr. 1 și nr. 5 

Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei tehnice faza studiu de fezabilitate şi
a indicatorilor   tehnico-economici pentru obiectivul de investiţii  "REABILITARE ŞI
MODERNIZARE  LOC  DE  JOACĂ  PENTRU  COPII,  STRADA  RUŞEŢU,
SECTOR 6, MUNICIPIUL BUCUREŞTI".

7. nr. 1 și nr. 5 
Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei tehnice faza studiu de fezabilitate 
şi a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiţii “ PIAŢETA 
FAVORIT DIN SECTORUL 6 al MUNICIPIULUI BUCUREŞTI”.

8. nr. 4 și nr. 5 

Proiect de hotărâre  privind modificarea Anexei nr. 1 și Anexei nr. 2 din Hotărârea
Consiliului  Local  Sector  6  nr.  34  din  data  de  18.02.2021  privind  nominalizarea
reprezentanţilor Consiliului Local Sector 6 în consiliile de administraţie ale unităţilor
de  învăţământ  preuniversitar  de  stat  din  Sectorul  6  al  Municipiului  Bucureşti,
nominalizarea reprezentanţilor Consiliului Local Sector 6 în consiliile de administraţie
ale  unităţilor  de  învăţământ  profesional  și  tehnic  din  Sectorul  6  al  Municipiului
Bucureşti,  nominalizarea reprezentanţilor Consiliului Local Sector 6 în consiliile de
administraţie ale unităţilor de învăţământ particular şi  confesional din Sectorul 6 al
Municipiului  Bucureşti,  precum și  în  Consiliul  de  administrație  al  Casei  Corpului
Didactic a Municipiului București.

9. nr. 1 și nr. 5 
Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării Bugetului consolidat de venituri și
cheltuieli al   Sectorului 6 al Municipiului București pe anul 2021.

10 nr. 5 

 Proiect de hotărâre pentru modificarea și completarea H.C.L.Sector 6 nr. 138/2021
privind participarea Sectorului 6 al Municipiului București, reprezentat de Consiliul
Local  al  Sectorului  6  la  constituirea  ASOCIAȚIEI  DE  DEZVOLTARE
INTERCOMUNITARĂ PENTRU GESTIONAREA INTEGRATĂ A DEȘEURILOR
MUNICIPALE ÎN MUNICIPIUL BUCUREȘTI,  alături  de  celelalte  Sectoare  și  de
Municipiul București.

11 nr. 5 și nr.6 

Proiect  de  hotărâre  privind  solicitarea  către  Consiliului   General  al  Municipiului
Bucureşti pentru modificarea Hotărârii Consiliului General  al Municipiului Bucureşti
nr. 246 din 02.08.2021 privind trecerea din domeniul privat al Municipiului Bucureşti
în  domeniul  public  al  Municipiului  Bucureşti şi  transmiterea  din  administrarea
Consiliului  General al Municipiului Bucureşti prin Administrația Fondului Imobiliar
în administrarea Consiliului Local Sector 6 a imobilului situat în bulevardul Timişoara
nr. 108 B, Sector 6.

12 nr. 5 
Proiect de hotărâre pentru solicitarea către Consiliul General al Municipiului București
de a acorda Consiliului Local Sector 6 împuternicirea expresă în vederea înființării
unei societăți cu răspundere limitată în scopul prestării serviciului public de salubrizare
pe raza administrativ-teritorială a Sectorului 6 al Municipiului București.

13 nr. 1 și nr. 5 
Proiect  de  hotărâre  privind  solicitarea  către  Consiliul  General  al  Municipiului
București  de  emitere  a  unei  hotărâri  pentru  aprobarea  declanșării  procedurii  de
expropriere pentru imobilele proprietate privată situate pe amplasamentul lucrării de
utilitate publică „STRADA VISCOLULUI”.

14 nr. 1 și nr. 5 
Proiect  de  hotărâre  privind  solicitarea  către  Consiliul  General  al  Municipiului
București  de  emitere  a  unei  hotărâri  pentru  aprobarea  declanșării  procedurii  de
expropriere pentru imobilele proprietate privată situate pe amplasamentul lucrării de
utilitate publică „DRUMUL OSIEI”.

15 nr. 1 și nr. 5 
Proiect  de  hotărâre  privind  solicitarea  către  Consiliul  General  al  Municipiului
București  de  emitere  a  unei  hotărâri  pentru  aprobarea  declanșării  procedurii  de
expropriere pentru imobilele proprietate privată situate pe amplasamentul lucrării de
utilitate publică „STRADA DRUMUL ROȚII”.
Întrebări și interpelări.

DISPOZIȚIA PRIMARULUI SECTORULUI 6 NR. 1774/20.10.2021

Nr.
crt.

Comisii de
specialitate

C.L.
Sector 6

 PROIECT ORDINEA DE ZI suplimentară

1. nr. 1 și nr. 5  Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului “AMENAJARE ȘI REABILITARE
ENERGETICĂ CLĂDIRE PRIMĂRIE - BIROUL UNIC” şi a cheltuielilor aferente
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acestuia.

2. nr. 5

Proiect de hotărâre privind aprobarea  modelelor  de acte adiționale  pentru schimbarea
locatorului  din contractele  de închiriere  pentru suprafețele  cu destinaţia  de locuinţe
pentru tineri din cartierul ,,Constantin Brâncuşi” și din contractele de închiriere pentru
suprafeţele cu destinaţia de locuinţe din Strada Dealul Ţugulea nr. 27, bl. F7A şi F7B,
Sector 6. 

3. nr. 1 și nr. 5
Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului “Modernizare și reabilitare termică a
Grădiniței nr. 217” şi a cheltuielilor aferente acestuia.

4. nr. 4 și nr. 5

Proiect de hotărâre  privind modificarea  Anexei Nr. 1 și Anexei Nr. 2 din Hotărârea
Consiliului  Local  Sector  6   Nr.  33  din  data  de  18.02.2021 privind  nominalizarea
reprezentanţilor Consiliului Local Sector 6 în comisiile pentru evaluarea și asigurarea
calității din unitățile de învățământ preuniversitar de stat, particular și  confesional din
Sectorul 6 al Municipiului București.

5. nr. 1 și nr. 5

Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  cererii  de  finanțare  și  a  devizului  general
estimativ  pentru  Proiectul  „Extindere  rețea  de  alimentare  cu  apă  pe  strada
Drenajului” în  vederea  depunerii  în  cadrul  Programului  Național  de  Investiții
„Anghel Saligny”.

6. nr. 1 și nr. 5

Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  cererii  de  finanțare  și  a  devizului  general
estimativ  pentru  Proiectul  „Extindere  rețea  de  alimentare  cu  apă  pe  Drumul
Mănăstirea  Govora” în  vederea  depunerii  în  cadrul  Programului  Național  de
Investiții „Anghel Saligny”.

7. nr. 1 și nr. 5

Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  cererii  de  finanțare  și  a  devizului  general
estimativ  pentru  Proiectul  „Extindere  rețea  de  alimentare  cu  apă  pe  Drumul
Mănăstirea  Sihăstria” în  vederea  depunerii  în  cadrul  Programului  Național  de
Investiții „Anghel Saligny”.

8. nr. 1 și nr. 5

Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  cererii  de  finanțare  și  a  devizului  general
estimativ  pentru  Proiectul  „Extindere  rețea  de  alimentare  cu  apă  pe  Drumul
Mănăstirea  Văratec” în  vederea  depunerii  în  cadrul  Programului  Național  de
Investiții „Anghel Saligny”.

9. nr. 1 și nr. 5

Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  cererii  de  finanțare  și  a  devizului  general
estimativ pentru Proiectul “Resistematizare și reabilitare sistem rutier în perimetrul
cuprins între bd. Uverturii - șos. Virtuții - bd. Iuliu Maniu - strada Dezrobirii” în
vederea depunerii în cadrul Programului Național de Investiții „Anghel Saligny”.

10. nr. 1 și nr. 5
Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  cererii  de  finanțare  și  a  devizului  general
estimativ  pentru  Proiectul  “Reabilitare  sistem  rutier  Drumul  Roții” în  vederea
depunerii în cadrul Programului Național de Investiții „Anghel Saligny”.

11. nr. 1 și nr. 5
Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  cererii  de  finanțare  și  a  devizului  general
estimativ  pentru  Proiectul  “Reabilitare  sistem  rutier  Strada  Boja” în  vederea
depunerii în cadrul Programului Național de Investiții „Anghel Saligny”.

12. nr. 1 și nr. 5
Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  cererii  de  finanțare  și  a  devizului  general
estimativ pentru Proiectul  “Reabilitare sistem rutier Strada Viscolului”  în vederea
depunerii în cadrul Programului Național de Investiții „Anghel Saligny”.

13. nr. 1 și nr. 5
Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  cererii  de  finanțare  și  a  devizului  general
estimativ pentru Proiectul “Reabilitare sistem rutier Drumul Valea Largă” 
în vederea depunerii în cadrul Programului Național de Investiții „Anghel Saligny”.

14. nr. 1 și nr. 5
Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  cererii  de  finanțare  și  a  devizului  general
estimativ pentru Proiectul “Reabilitare sistem rutier Drumul Belșugului” 
în vederea depunerii în cadrul Programului Național de Investiții „Anghel Saligny”.

15. nr. 1 și nr. 5
Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  cererii  de  finanțare  și  a  devizului  general
estimativ pentru Proiectul  „Extindere rețea de canalizare pe strada Drenajului” în
vederea depunerii în cadrul Programului Național de Investiții „Anghel Saligny”.

16. nr. 1 și nr. 5 Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  cererii  de  finanțare  și  a  devizului  general
estimativ pentru Proiectul  „Extindere rețea de canalizare pe Drumul Mănăstirea
Govora”  în vederea depunerii în cadrul Programului Național de Investiții „Anghel
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Saligny”.

17. nr. 1 și nr. 5

Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  cererii  de  finanțare  și  a  devizului  general
estimativ pentru Proiectul  „Extindere rețea de canalizare pe Drumul Mănăstirea
Sihăstria” în  vederea  depunerii  în  cadrul  Programului  Național  de  Investiții
„Anghel Saligny”.

18. nr. 1 și nr. 5

Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  cererii  de  finanțare  și  a  devizului  general
estimativ pentru Proiectul  „Extindere rețea de canalizare pe Drumul Mănăstirea
Văratec” în vederea depunerii în cadrul Programului Național de Investiții „Anghel
Saligny”.

19. nr. 1 și nr. 5
Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  cererii  de  finanțare  și  a  devizului  general
estimativ  pentru  Proiectul  “Reabilitare  sistem  rutier  Drumul  Osiei” în  vederea
depunerii în cadrul Programului Național de Investiții „Anghel Saligny”.

20. nr. 1 și nr. 5
Proiect de hotărâre privind aprobarea obiectivului  de investiții  „Realizare rețea de
canalizare pe Drumul Valea Largă”.

21. nr. 1 și nr. 5
Proiect de hotărâre privind aprobarea obiectivului  de investiții  „Realizare rețea de
canalizare pe Drumul Roții”.

22. nr. 1 și nr. 5
Proiect de hotărâre privind aprobarea obiectivului  de investiții  „Realizare rețea de
alimentare cu apă pe Drumul Valea Largă”.

           
Dl Spiridon Demirel, Secretarul general al Sectorului 6: Sunt prezenți 27 de consilieri

locali în mediul on-line. 
Doamnelor  și  domnilor  consilieri,  doresc  să  vă  anunț  că  dacă  cineva  dintre  dvs.  la

vreunul din proiectele de pe ordinea de zi are o stare de incompatibilitate, vă rog la acel proiect
să se pronunțe că se abține de la dezbatere și de la vot. 

Dau cuvântul d-lui  președinte!
Dl  Dubălaru  Lucian,  președinte  de  ședintă: Mulțumesc,  d-le  Secretar  general!

Bună ziua, doamnelor şi domnilor consilieri! Şedinţa de astăzi a fost convocată prin dispoziţia
d-lui primar nr. 1763/15.10.2021 şi prin  dispoziția nr. 1774/20.10.2021 privind suplimentarea
Ordinii de zi a ședinței ordinare a Consiliului Local al Sectorului 6 din data de 21.10.2021 și a
fost publicată în ziarul România Liberă, din data de 19.10.2021.

Avem la dosar o informare depusă de către responsabilul pentru societatea civilă prin
care ne informează că toate proiectele depuse pe ordinea de zi și pe site-ul instituției Primăriei
Sectorului 6 și la societatea civilă, nu au fost primite sugestii, propuneri sau recomandări pentru
eliminarea acestor proiecte.

O să am o rugăminte la dvs., să puneți pe mute toate microfoanele și să debifăm când
vorbim, să nu se facă microfonie. Mulțumesc frumos!

Sunt modificări pe ordinea de zi? Vă rog, d-le Secretar general!
Dl Spiridon Demirel: Doamnelor și domnilor consilieri, privind proiectele ordinii de zi,

a dispoziției  nr.  1763, punctele 2 și  3 nu îndeplinesc condițiile art.  136 alin.  (8) din Codul
administrativ, respectiv nu au primit avizul comisiei de specialitate. Ca atare, ele nu pot fi luate
în discuția consiliului nostru de astăzi.

Dl Dubălaru Lucian: Mulțumesc, d-le Secretar general! Alte modificări pe ordinea de
zi, vă rog? Dacă nu sunt alte discuții, supun la vot ordinea de zi suplimentară și introducerea ei
de la poziția 10 în sus, imediat după buget, ținând cont că este vorba despre proiectele care
trebuie depuse urgent pentru a avea secretariatul timp să le și redacteze, să le putem semna din
seara aceasta și să le dăm drumul.

D-na Butacu Simona  Valentina,  consilier local:  D-le președinte, aș dori să intervin,
vă rog!

Dl Dubălaru Lucian: Vă rog, d-na Butacu!
D-na Butacu Simona  Valentina: Văd că sunt 22 de proiecte introduse pe ordinea de zi

suplimentară,  22  de proiecte  pe  care  le-am primit  ieri,  proiecte  stufoase  care  implică sume
importante și care consider că trebuie studiate cu atenție.
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Dl primar, vă amintiți retorica dvs. din mandatul trecut, de consilier general? Unde este
transparența  pe  care  o  clamați  atunci?  Când  considerați  că  am avut  timp  să  studiem toate
proiectele?

Dl Dubălaru Lucian: O  să facem dezbatere pentru fiecare proiect în parte.
Dl Ciprian Ciucu, Primarul  Sectorului   6: D-na consilier, evident, are dreptul la un

răspuns din partea mea și este politicos din partea mea să-i ofer acest răspuns.
Toate aceste  proiecte  care sunt  pe ordinea de zi  suplimentară,  sunt  pe ordinea de zi

suplimentară pentru că sunt proiecte de investiții în infrastructură și sunt pe ordinea suplimentară
pentru că alegerea este foarte simplă, să primim finanțare pentru ele sau să nu primim finanțare
pentru ele pentru că, destul de târziu, Guvernul a scos niște linii de finanțare pentru astfel de
proiecte care țin în special de utilități, dar nu doar de utilități,  echipa primăriei sectorului 6,
cărora le mulțumesc în mod deosebit, a făcut un efort fabulous, formidabil, ca să vină cu aceste
proiecte pe masa consiliului local, tocmai că în lipsa votului consiliului local pe ele, nu ar putea
să fie depuse și să aibă prioritate la finanțare. Deci, nu e nimic ascuns aici, nu e nimic neclar, nu
e nimic care să poată fi imputat Primăriei Sectorului 6 sau mie, din contră, efortul trebuie să fie
recompensat de către consiliul local, pentru că a fost o muncă susținută și le mulțumesc colegilor
de la Investiții, de la Fonduri Europene, Fonduri Externe și tuturor celor care ,,s-au dat peste
cap” în aceste zile, tocmai ca într-un timp foarte, foarte scurt, să poată să vină cu aceste proiecte
în fața dvs.. Deci, despre aceasta este vorba, despre a primi finanțare pentru ele și ne-am ocupat,
iar din punctul meu de vedere, este o performanță pentru a primi finanțare pentru ele, nimic
altceva.

D-na  Butacu  Simona   Valentina:  Sigur,  sunt  de  acord!  Felicitări  colegilor  de  la
Investiții care s-au ocupat! Același lucru s-a întâmplat și în mandatul trecut, eu asta voiam să
zic, doar că retorica dvs. era cu totul alta.

Dl Ciprian Ciucu: D-na Butacu, chiar nu-mi doresc, mai ales în seara acesta, să intru în
contradicție cu dvs.. Eu, de obicei, la alte tipuri de proiecte mă refeream. Dacă am făcut vreodată
așa ceva pe ceva similar, deși nu-mi aduc aminte, îmi pare rău, sincer, dar nu cred că este vorba
despre ceva similar.

Dl Simion Paul Eduard, consilier local: Dacă se poate, d-le președinte, aș dori să pun
și eu o întrebare. Eduard Paul Simion, din partea P.S.D.. Vreau să pun o întrebare cu privire la
graba introducerii acestor proiecte pe ordinea de zi. Au fost făcute ședințe imediate, ca să zic
așa, inclusiv cele de comisii sau în ordinea de zi a ședințelor de comisii nici măcar nu au fost
anunțate înainte aceste proiecte. Într-adevăr, ele sunt de o importanță enormă pentru bunăstarea
cetățenilor sectorului 6,  însă,  așa cum a zis și  colega mea, aceste proiecte vor suporta niște
finanțări importante din bani publici și vreau doar să întreb de ce atât de multă grabă. Mulțumesc
frumos!

Dl Dubălaru Lucian: Mulțumesc frumos! Dacă nu mai sunt alte intervenții, supun la vot
ordinea de zi suplimentară și introducerea ei imediat după proiectul de rectificare bugetară.  

Voturi  „împotrivă”?  Nu  sunt.  „Abţineri”?  9  abțineri.  (dl  Bordei,  d-na  Butacu,
dl  Coșcodaru,  dl  Iacob,  dl  Pană,  dl  Petcu,  dl  Simion  E.,  d-na  Surulescu,  dl  Tomescu).
Voturi „pentru”? Cu 18 voturi „pentru”, ordinea de zi suplimentară a fost aprobată. 

Supun la vot ordinea de zi în ansamblul ei. Voturi „împotrivă”? Nu sunt. „Abţineri”?
9 abțineri.  (dl Bordei, d-na Butacu, dl Coșcodaru, dl  Iacob, dl Pană, dl Petcu, dl Simion E,
d-na  Surulescu,  dl  Tomescu).  Voturi  „pentru”?  Cu 18 voturi  „pentru”,  ordinea  de  zi  a  fost
aprobată în ansamblul ei.

D-le Secretar general, aveți cuvântul!
Dl Spiridon Demirel:  Mulțumesc, d-le președinte! Doamnelor și domnilor consilieri,

avem de aprobat procesul-verbal al ședinței ordinare din data de 30.09.2021. Sunt discuții? Dacă
nu  sunt  discuții,  vă  supun  la  vot  procesul-  verbal  al  ședinței  din  30.09.2021.
Voturi  ,,împotrivă’’?  Nu  sunt.  ,,Abțineri’’?  Nu  sunt  abțineri.  Voturi  ,,pentru’’?  Cu  27  de
voturi ,,pentru’’,                     procesul-verbal din ședinta ordinară din 30.09.2021 a fost aprobat.
Mulțumesc!   D-le președinte, aveți cuvântul!

Dl Dubălaru Lucian:  Mulțumesc d-le Secretar general! După cum a spus dl Secretar
general, punctele 2 și 3 de pe ordinea de zi nu respectă legislația. O să trecem la punctul 4 de pe
ordinea de zi.
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Proiect de  hotărâre de modificare a  Anexei nr. 1 la Hotărârea Consiliului Local al
Sectorului 6  nr.164/24.11.2020 privind constituirea Comisiei Sociale de analiză a cererilor de
locuinţă şi repartizare a locuinţelor, stabilirea numărului membrilor, structurii pe specialități şi
atribuţiilor acesteia.

Discuții dacă sunt?
D-na Mitran Georgeta, consilier local: D-le președinte, doresc să intervin!
Dl Dubălaru Lucian: Vă rog, d-na Mitran!
D-na Mitran Georgeta: Rog să se consemneze că Georgeta Mitran nu participă la vot.

Mulțumesc!
 Dl Dubălaru Lucian: Mulțumesc, d-na Mitran! Să se consemneze că doamna Mitran nu

participă la vot. Dacă nu mai sunt alte intervenții, supun la vot proiectul.
Voturi ,,împotrivă’’? Nu sunt. ,,Abțineri’’? Nu sunt abțineri. Voturi ,,pentru’’? Cu 26 de

voturi ,,pentru’’, proiectul a fost adoptat.
Următorul  proiect  pe  ordinea  de  zi:  Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea

documentaţiei  tehnice faza studiu de fezabilitate şi  a indicatorilor tehnico-economici  pentru
obiectivul  de  investiţii  "REABILITARE SI  MODERNIZARE LOC DE JOACĂ PENTRU
COPII, STRADA DEALUL MĂCINULUI, SECTOR 6, MUNICIPIUL BUCUREŞTI".

Discuții dacă sunt, vă rog! Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul.
Voturi ,,împotrivă’’? Nu sunt. ,,Abțineri’’? Nu sunt abțineri. Voturi ,,pentru’’? Cu 27 de

voturi ,,pentru’’, proiectul a fost adoptat.
Următorul  proiect  de  pe  ordinea  de  zi:   Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea

documentaţiei tehnice faza studiu de fezabilitate şi a indicatorilor   tehnico-economici pentru
obiectivul  de  investiţii  "REABILITARE ŞI  MODERNIZARE LOC DE JOACĂ PENTRU
COPII, STRADA RUŞEŢU, SECTOR 6, MUNICIPIUL BUCUREŞTI".

Dacă sunt discuții? Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul.
Voturi ,,împotrivă’’? Nu sunt. ,,Abțineri’’? Nu sunt abțineri. Voturi ,,pentru,,? Cu 27 de

voturi ,,pentru’’, proiectul a fost adoptat.
Următorul  proiect  pe  ordinea  de  zi:  Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea

documentaţiei  tehnice faza studiu de fezabilitate şi  a indicatorilor tehnico-economici  pentru
obiectivul  de  investiţii  “PIAŢETA  FAVORIT  DIN  SECTORUL  6  al  MUNICIPIULUI
BUCUREŞTI”.

Discuții dacă sunt? 
Dl  Tomescu Constantin, consilier local: D-le președinte, Constantin Tomescu, grupul 

P.S.D., vreau să iau cuvântul la acest proiect.
Dl Dubălaru Lucian: Vă rog, d-le Tomescu!
Dl  Tomescu Constantin: D-le președinte, stimați colegi, d-le primar, vreau să vă pun o

întrebare și totodată să vă aduc la cunoștință faptul că acest proiect se află în imediata vecinătate,
ba chiar în exteriorul ansamblului Cinema Favorit, un proiect care înțeleg că acum a intrat în
conservare și faptul că noi, astazi, ne apucăm să începem un proiect de reabilitare a acelei zone,
până nu închidem construcția la cinematograf, cred că este o eroare gravă, având în vedere faptul
că, ulterior, vor veni echipamente grele, mașini, utilaje și vor distruge ce am fi făcut înainte.
Vreau să vă spun că noi, consilierii P.S.D., suntem de acord cu acest gen de proiect, este necesar
să se facă, dar nu este timpul acum să se facă, mai bine am lua banii de la acest proiect, am
încerca să finalizăm cinematograful Favorit și după, evident, să venim și să facem și exteriorul.
Se vor distruge, probabil, o grămadă de lucrări pe care noi le-am aviza astăzi, evident, după
efectuarea  celorlalți  pași  necesari,  dar  cumva  punem  ,,carul  înaintea  boilor’’  încercând  să
reabilităm cumva zona respectivă, ceea ce este corect să facem, dar nu acum. Referitor la acest
lucru, dacă puteți să ne răspundeți cam care ar fi ideea, eu am întrebat acest lucru și în comisia
de specialitate de la buget, dar nu am reușit să primesc un răspuns referitor la etapa aceasta de
începere a proiectelor înainte de finalizarea proiectului cinamatografului Favorit. Mulțumesc! 

Dl Dubălaru Lucian: Vă răspunde dl primar. Vă rog, d-le primar!
Dl Ciprian Ciucu: Mi se pare valid punctul ridicat de dl Tomescu, dl  Tomescu are

dreptul la un răspuns. Evident, în momentul când ne-am angajat la acest proiect, noi am studiat
foarte bine dirigenția de șantier a lucrărilor de la cinema Favorit și pot să vă zic că nu v-a exista
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niciun fel de interferență. Cele două sunt extrem de bine delimitate, unu la mână, doi la mână,
proiectul pe care vi-l propun astăzi nu este un proiect simplist,  o simplă amenajare, este un
proiect care trebuie foarte bine gândit. Aici avem doar niște indicatori tehnico-economici, dar
proiectul în sine mai necesită o foarte bună proiectare, ca să-i spun așa. Deci, în acest moment
estimăm că imediat ce vom relua lucrările la cinematograful Favorit, cam în aceeași perioadă să
fie  date  în  folosință  cele  două obiective.  Adică,  faptul  că noi  votăm astăzi  acești  indicatori
tehnico-economici nu face decât să ne pună în postura de a fi pregătiți de a livra cele două
obiective în același timp, aceasta voiam să spun. Dacă nu o facem, se lucrează în paralel, am
trece cumva pe o linie moartă și ar fi păcat, ar mai dura ceva timp. Deci, eu vă rog să aveți
încredere că nimic din ceea ce se va lucra la Favorit și vă zic că nu ne vom apuca chiar imediat,
unul dintre motive fiind că încă există un nenorocit de litigiu între AFI și un privat, în ceea ce
privește  acea  locație  cunoscută  sub  numele  de  restaurantul  Favorit.  Deci,  mai  sunt  niște
probleme tehnice acolo, dar ca să fim pregătiți încă de acum, nu este nimic rău în acest lucru.
Deci, vă rog să susțineți acest proiect și vă garantez că cele două lucrări nu interferează, ne
uităm pe hartă și nu interferează. Mulțumesc!

Dl Dubălaru Lucian: Mulțumesc, d-le primar! Mai sunt și alte intervenții? 
Dl  Tomescu  Constantin:  Dacă  ne  puteți  spune  și  nouă  când  se  reiau  lucrările  la

cinematograful Favorit?
Dl Ciprian Ciucu: Da, după cum știți, au fost foarte multe întârzieri. Întârzierile nu au

fost de anul acesta, sunt de mai mult timp, au fost întârzieri și anul acesta la cinematograful
Favorit, constructorul cerând mai mulți bani, deși i s-a mai crescut încă o dată, în urmă cu doi
ani, dacă nu mă înșel, prețul lucrărilor, a venit anul acesta cu o solicitare care, cumva, ar duce
către 100 000 milioane lei costul întregii lucrări. Vă dați seama că primăria nu avea bază legală
să vină în fața dvs. și să zică din pix hai să schimbăm indicatorii tehnico-economici ai acestui
contract. Deci, nu aveam ca primar niciun fel de justificare să zic ,, consiliul local, ia schimbați
dvs. acești indicatori pentru că pe baza estimării făcute de către constructor nu ne mai costă 50
milioane lei,  ne costă 100 000 de milione lei’’. Am avut fel și fel de discuții, s-au căutat soluții,
nu  s-au  găsit  soluții.  Ei  spun că  dacă  lucrează,  lucrează  în  pierdere  și  practic,  ar  trebui  să
finanțeze această lucrare, iar noi spunem, „domne’, nu avem bază legală ca să vă dublăm prețul”
și,  evident,  singura  concluzie  care  se  desprinde  de  aici  este  să  oprim contractul,  să  punem
obiectivul în conservare și să scoatem iar lucrările la licitație, altfel, și dvs. și eu, dacă v-aș
propune să mărim din pix, efectiv, costul contractului, nu am avea niciun fel de bază legală, deci
este singura modalitate. Și ca să vă răspund acum la întrebare, eu cred că în primăvară lucrările
ar trebui să fie deja reluate și să intre pe un grafic normal. Când vor fi finalizate, nu pot să vă
zic, dar vă promit că mă interesez la agenția  de Investiții și încerc să vin cu o estimare cât mai
realistă. Mulțumesc pentru întrebare!

Dl Dubălaru Lucian: Mulțumesc, d-le primar! Dacă mai sunt alte intervenții? Dacă nu
mai sunt alte intervenții, supun la vot proiectul.

Voturi  „împotrivă”?  Nu  sunt.  „Abţineri”?  9  abțineri.  (dl  Bordei,  d-na  Butacu,
dl  Coșcodaru,  dl  Iacob,  dl  Pană,  dl  Petcu,  dl  Simion  E,  d-na  Surulescu,  dl  Tomescu).
Voturi „pentru”? Cu 18 voturi „pentru”, proiectul a fost adoptat.

Următorul punct pe ordinea de zi : Proiect de hotărâre  privind modificarea Anexei nr. 1
și Anexei nr. 2 din Hotărârea Consiliului Local Sector 6 nr. 34 din data de 18.02.2021 privind
nominalizarea  reprezentanţilor  Consiliului  Local  Sector  6  în  consiliile  de  administraţie  ale
unităţilor  de  învăţământ  preuniversitar  de  stat  din  Sectorul  6  al  Municipiului  Bucureşti,
nominalizarea  reprezentanţilor  Consiliului  Local  Sector  6  în  consiliile  de  administraţie  ale
unităţilor  de  învăţământ  profesional  și  tehnic  din  Sectorul  6  al  Municipiului  Bucureşti,
nominalizarea  reprezentanţilor  Consiliului  Local  Sector  6  în  consiliile  de  administraţie  ale
unităţilor  de învăţământ particular şi  confesional  din Sectorul  6  al  Municipiului  Bucureşti,
precum și în Consiliul de administrație al Casei Corpului Didactic a Municipiului București.

Discuții dacă sunt? Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul.
Voturi ,,împotrivă’’? Nu sunt. ,,Abțineri’’? Nu sunt abțineri. Voturi ,,pentru’’? Cu 27 de

voturi ,,pentru’’, proiectul a fost adoptat.
7



Următorul punct  pe ordinea de zi:  Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării
Bugetului consolidat de venituri și cheltuieli al   Sectorului 6 al Municipiului București pe anul
2021.

Discuții dacă sunt, vă rog? 
D-na Ștefan Mihaela Ana Maria, Viceprimar al Sectorului 6: D-le președinte, vreau

să fac un amendament. Propun următorul amendament privind aprobarea rectificării bugetului
consolidat de venituri și cheltuieli al Sectorului 6, după cum urmează: propunem redistribuirea
sumei de 2.500 mii lei prevăzută în cadrul capitolului bugetar  84.02.03.03, titlul II „ Bunuri și
sevicii’’  la Capitolul bugetar 68.02.50, titlul  XIII  „active nefinanciare’’  în vederea realizării
obiectivului  „Banca de alimente’’.

Dl  Pană Traian, consilier local: Era bine, d-le președinte, dacă îmi permiteți, era bine
să ne fi trimis acest amendament înainte de ședință, să-l putem studia, că nu prea s-a înțeles
nimic, s-a întrerupt și oricum în biroul d-nei viceprimar este și telefonul d-nei viceprimar și o
transmisie și a fost o interferență și nu s-a înțeles prea bine.

 D-na Ștefan Mihaela Ana Maria: Eu sunt  aici  cu dl  președinte  și  cu  dl  Secretar
general. Așa e, trebuia să vă fi trimis amendamentul, dar e vorba de suma de 2.500 mii lei pentru
continuarea investiției de la Banca de alimente. O cunoașteți cu toții, este avansată construcția și
ca să putem merge mai departe avem nevoie să plătim și facturile constructorului.

Dl  Gâdiuță Alexandru Valeriu, Viceprimar al Sectorului 6:  Dacă-mi permiteți, am
un amendament, vă rog! 

Dl Dubălaru Lucian: Vă rog, dl Gâdiuță!
Dl  Gâdiuță Alexandru Valeriu: Mulțumesc, d-le președinte! Amendamentul propune

redistribuirea sumei de 100 mii lei prevăzută la Titlul Cheltuieli de Capital, Art. 71.01.30 poziția
24 în lista de investiții, cap. 51.02 Administrația Școlilor de la obiectivul ,,Expertiza tehnică
pentru Școala Gimnazială nr. 168, în vederea accesării de fonduri europene’’ pentru realizarea
următoarelor  obiective:  ,,Expertiza  tehnică risc  seismic pentru  Școala  Gimnazială  nr.167,  în
vederea accesării de fonduri europene’’, 50 mii lei și  ,,Expertiza tehnică risc seismic pentru
Școala Gimnazială nr. 163 în vederea accesării de fonduri europene’’, 50 mii lei.

De asemenea,  titlul  pentru ,,Expertiza tehnică risc  seismic pentru Școala Gimnazială
nr. 168, în vederea accesării de fonduri europene’’, se va modifica în ,,Expertiza tehnică pentru
Școala Gimnazială nr. 168, în vederea accesării de fonduri europene’’. Vă mulțumesc!

Dl Dubălaru Lucian: Mulțumesc, d-le viceprimar! 
Dacă mai există și alte amendamente, dacă nu, vom trece la vot. 
Supun la vot amendamentul d-nei viceprimar. Voturi „împotrivă”? 9 voturi împotrivă.

(dl Bordei, d-na Butacu, dl Coșcodaru, dl Iacob, dl Pană, dl Petcu, dl Simion E, d-na Surulescu,
dl  Tomescu). „Abţineri”?  Nu  sunt  abțineri.  Voturi  „pentru”?  Cu  18  voturi  „pentru”,
amendamentul a fost aprobat. 

Supun la vot amendamentul d-lui viceprimar Gădiuță Alexandru Valeriu. 
Voturi ,,împotrivă’’? Nu sunt. ,,Abțineri’’? Nu sunt abțineri. Voturi ,,pentru’’? Cu 27 de

voturi ,,pentru’’, amendamentul  fost aprobat. 
Supun  la  vot  proiectul  în  ansamblul  său.  Voturi  „împotrivă”?  Nu  sunt.  „Abţineri”?

9 abțineri.  (dl Bordei, d-na Butacu, dl Coșcodaru, dl  Iacob, dl Pană, dl Petcu, dl Simion E,
d-na Surulescu,  dl Tomescu). Voturi „pentru”? Cu 18 voturi „pentru”, proiectul a fost adoptat.

Trecem la ordinea de zi suplimentară. 
Primul  proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  proiectului  “AMENAJARE  ȘI

REABILITARE ENERGETICĂ CLĂDIRE PRIMĂRIE - BIROUL UNIC” şi a cheltuielilor
aferente acestuia. 

Discuții dacă sunt? Nu sunt. Voturi împotrivă? 9 voturi împotrivă.
Dl Ciprian Ciucu: Dl președinte de ședință, dacă îmi dați și mie voie să spun ceva!
Dl Dubălaru Lucian: Vă rog! 
Dl Ciprian Ciucu: Dragi colegi, vreau doar să știți pentru ce sau împotriva a ce votați.

Deci, în acest moment votați dacă aceste proiecte să poată obține finanțare din fonduri externe
Primăriei noastre din alte surse, deci, când votați împotrivă, votați în a obține pentru cetățenii
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sectorului 6 și pentru Primăria Sectorului 6, bani din alte surse decât din bugetul sectorului 6, ca
să știți foarte clar pentru ce votați. Atât am vrut să vă zic. Mulțumesc!

Dl Dubălaru Lucian: Mulțumesc, d-le primar! 
Dl Simion Paul Eduard: Dacă se poate, dl președinte!
Dl Dubălaru Lucian: Da, d-le Simion!
Dl Simion Paul Eduard: La începutul sedinței  am pus o întrebare, revin cu această

întrebare, sunt proiecte bune pentru cetățenii Sectorului 6, de utilitate și este corect, este bine să
se facă și să se realizeze aceste proiecte. Întrebarea este de ce atâta grabă? Noi, aceste proiecte
le-am primit ieri, nici măcar nu știam de aceste proiecte...

Dl Ciprin Ciucu: Îmi cer scuze, vă întrerup! Pentru că există un dead-line până la care
pot fi depuse și există și un ordin de prioritizare, iar pentru a ne crește șansele ca să primim
finanțarea, trebuie ca să fie acest dead-line atins. Deci, încă o dată, colegii noștri din primărie
s-au dat peste cap să muncească aceste proiecte,  tocmai ca să ne crească șansa de a obține
această finațare. Deci, decizia este foarte simplă. Vrem finanțare pentru aceste proiecte din surse
care sunt  extra  bugetului  sectorului  6  sau nu vrem? De aici  este  graba.  Credeți  că mie îmi
convine, dar nu eu am fost în Guvern și nu eu am făcut aceste reguli de eligibilitate. Ca să fim în
perioada în care putem depune, putem să prindem aceste proiecte..., atât de simplu.

Dl Simion Paul Eduard: Părerea dvs., nu tocmai bună despre Guvern, dar ideea este în
felul următor, apreciem munca colegilor din primărie,  că s-au zbătut foarte mult și au făcut
aceste proiecte și probabil au muncit și peste program, dar încă o dată revin, noi trebuie să știm
de aceste proiecte măcar cu o zi sau două înainte, să le vedem, să le citim, să vedem despre ce e
vorba, pentru că discutăm despre achiziții din bani publici. Mulțumesc frumos!

Dl  Dubălaru  Lucian: Mulțumesc!  Dacă  mai  sunt  și  alte  intervenții?  Nu  mai  sunt.
Reiau și procedura de vot, pentru că s-a intervenit peste ea și să fie clar. 
Supun la vot primul punct de pe ordinea de zi suplimentară:  Proiect de hotărâre privind

aprobarea  proiectului  “AMENAJARE  ȘI  REABILITARE  ENERGETICĂ  CLĂDIRE
PRIMĂRIE - BIROUL UNIC” şi a cheltuielilor aferente acestuia. 

Voturi  "împotrivă"?  9  voturi  "împotrivă".  (dl  Bordei,  d-na  Butacu,  dl  Coșcodaru,  dl
Iacob, dl Pană, dl Petcu, dl Simion E, d-na Surulescu,  dl Tomescu). Abțineri?  Nu sunt. Voturi
"pentru"? Cu 18 voturi "pentru", proiectul a fost adoptat.

Următorul proiect pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind aprobarea modelelor de
acte adiționale pentru schimbarea locatorului din contractele de închiriere pentru suprafețele
cu destinaţia de locuinţe pentru tineri din cartierul ,,Constantin Brâncuşi” și din contractele de
închiriere pentru suprafeţele cu destinaţia de locuinţe din Strada Dealul Ţugulea nr. 27, bl. F7A
şi F7B, Sector 6. 

Discuții dacă sunt? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul. Voturi "împotrivă"? 
Vreau să completez! Aceste formulare se schimbă doar datorită faptului că D.A.F.L. -ul

s-a desființat și se mută pe Administrația Comercială, este pur și simplu o procedură, aceste acte
adiționale sunt în vigoare, doar că se schimbă de la D.A.F.L. la Administrația Comercială, nimic
altceva. Mulțumesc frumos!

Voturi  "împotrivă"?  9  voturi  "împotrivă".  (dl  Bordei,  d-na  Butacu,  dl  Coșcodaru,  dl
Iacob,  dl  Pană,  dl  Petcu,  dl  Simion E,  d-na  Surulescu,   dl  Tomescu).  "Abțineri"?  Nu sunt
abțineri. Voturi "pentru"? Cu 18 voturi "pentru", proiectul a fost adoptat.

Următorul proiect pe ordinea de zi:  Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului
“Modernizare și reabilitare termică a Grădiniței nr. 217” şi a cheltuielilor aferente acestuia. 

Discuții dacă sunt? Nu sunt. 
Voturi "împotrivă"? Nu sunt. "Abțineri"? Nu sunt abțineri.  Cu 27 de voturi "pentru",

proiectul a fost adoptat.
Următorul  proiect  de  pe  ordinea  de  zi:  Proiect  de  hotărâre  privind  modificarea

Anexei Nr. 1 și Anexei Nr. 2 din Hotărârea Consiliului Local Sector 6  Nr. 33 din data de
18.02.2021 privind  nominalizarea  reprezentanţilor  Consiliului  Local  Sector  6  în  comisiile
pentru  evaluarea  și  asigurarea  calității  din  unitățile  de  învățământ  preuniversitar  de  stat,
particular și  confesional din Sectorul 6 al Municipiului București. 
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Discuții dacă sunt? Nu sunt. 
Voturi "împotrivă"? Nu sunt. "Abțineri"? Nu sunt abțineri.  Cu 27 de voturi "pentru",

proiectul a fost adoptat.
Următorul proiect de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre  privind aprobarea cererii de

finanțare și a devizului general estimativ pentru Proiectul  „Extindere rețea de alimentare cu
apă pe strada Drenajului” în vederea depunerii în cadrul Programului Național de Investiții
„Anghel Saligny”.

Discuții dacă sunt? Nu sunt. 
Voturi  "împotrivă"?  Nu  sunt.  "Abțineri"?  9  "abțineri".  (dl  Bordei,  d-na  Butacu,

dl Coșcodaru, dl Iacob, dl Pană, dl Petcu, dl Simion E, d-na Surulescu,  dl Tomescu). Cu 18
voturi "pentru", proiectul a fost adoptat.

Următorul proiect de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre  privind aprobarea cererii de
finanțare și a devizului general estimativ pentru Proiectul  „Extindere rețea de alimentare cu
apă pe Drumul Mănăstirea Govora” în vederea depunerii în cadrul Programului Național de
Investiții „Anghel Saligny”.

Discuții dacă sunt?
Dl Bojdan Alexandru, consilier local: Îmi puteți spune ce avize au aceste proiecte de la

comisiile unde au fost dezbătute? Mulțumesc!
Dl Dubălaru Lucian: Imediat, vă rog! Drumul Mânăstirea Govora are de la comisia 1,

aviz favorabil nr. 27/20.10.2021.
Dl Bojdan Alexandru: Structura votului, care a fost? 
Dl Dubălaru Lucian: Poftim?
Dl Bojdan Alexandru: Ce voturi au fost exprimate în cadrul comisiei?
Dl Dubălaru Lucian:  Nu apar pe aviz, bănuiesc că se regăsesc în procesul verbal al

comisiei.
Dl Bojdan Alexandru: Am înțeles. Mulțumesc! 
Dl Dubălaru Lucian: Mulțumesc frumos! Pentru legalitatea introducerii lor pe ordinea

de zi, au fost verificate avizele și toate avizele de pe ordinea suplimentară au aviz favorabil,
altfel nu ar fi putut fi introduse pe ordinea de zi.

Dl Bojdan Alexandru: Am înțeles! Am întrebat pentru că sunt membru al comisiei 1 și
toate aceste proiecte au trecut cu unanimitate de voturi „pentru”, așa că am observat că unii
dintre  colegi  și-au  schimbat  opțiunea,  fie  în  „împotrivă”,  fie  în  „abținere”  și  voiam să  ne
împărtășească puțin ceva informații care ne-ar putea ajuta și pe noi să luăm aceeași decizie sau
de ce s-a întâmplat asta, ce elemente noi au apărut în dezbatere? Mulțumesc!

 Dl  Dubălaru  Lucian:  Mulțumesc,  d-le  consilier  Bojdan!  Dacă  dorește  cineva  din
comisia  1 să  răspundă,  dacă nu,  vom trece  mai  departe.  Revin cu  procedura de  vot  pentru
Proiectul „Extindere rețea de alimentare cu apă pe Drumul Mănăstirea Govora” în vederea
depunerii în cadrul Programului Național de Investiții „Anghel Saligny”. 

Voturi  "împotrivă"?  Nu  sunt.  "Abtineri"?  9  "abțineri".  (dl  Bordei,  d-na  Butacu,
dl Coșcodaru, dl Iacob, dl Pană, dl Petcu, dl Simion E, d-na Surulescu,  dl Tomescu). Cu 18
voturi "pentru", proiectul a fost adoptat.

Următorul proiect pe ordinea de zi suplimentară: Proiect de hotărâre  privind aprobarea
cererii  de  finanțare  și  a  devizului  general  estimativ  pentru  Proiectul  „Extindere  rețea  de
alimentare  cu  apă  pe  Drumul  Mănăstirea  Sihăstria” în  vederea  depunerii  în  cadrul
Programului Național de Investiții „Anghel Saligny”. 

Voturi  "împotrivă"?  Nu  sunt.  "Abtineri"?  9  "abțineri".  (dl  Bordei,  d-na  Butacu,
dl Coșcodaru, dl Iacob, dl Pană, dl Petcu, dl Simion E, d-na Surulescu,  dl Tomescu). Cu 18
voturi "pentru", proiectul a fost adoptat.

Următorul proiect pe ordinea de zi suplimentară: Proiect de hotărâre  privind aprobarea
cererii  de  finanțare  și  a  devizului  general  estimativ  pentru  Proiectul „Extindere  rețea  de
alimentare  cu  apă  pe  Drumul  Mănăstirea  Văratec”  în  vederea  depunerii  în  cadrul
Programului Național de Investiții „Anghel Saligny”. 
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Voturi  "împotrivă"?  Nu  sunt.  "Abtineri"?  9  "abțineri".  (dl  Bordei,  d-na  Butacu,
dl Coșcodaru, dl Iacob, dl Pană, dl Petcu, dl Simion E, d-na Surulescu,  dl Tomescu). Cu 18
voturi "pentru", proiectul a fost adoptat.

Următorul proiect pe ordinea de zi suplimentară: Proiect de hotărâre privind aprobarea
cererii  de  finanțare  și  a  devizului  general  estimativ  pentru  Proiectul  “Resistematizare  și
reabilitare sistem rutier în perimetrul cuprins între bd. Uverturii - șos. Virtuții - bd. Iuliu
Maniu - strada Dezrobirii” în vederea depunerii în cadrul Programului Național de Investiții
„Anghel Saligny”.

Voturi  "împotrivă"?  Nu  sunt.  "Abtineri"?  9  "abțineri".  (dl  Bordei,  d-na  Butacu,
dl Coșcodaru, dl Iacob, dl Pană, dl Petcu, dl Simion E, d-na Surulescu,  dl Tomescu). Cu 18
voturi "pentru", proiectul a fost adoptat.

Următorul proiect pe ordinea de zi suplimentară:  Proiect de hotărâre privind aprobarea
cererii de finanțare și a devizului general estimativ pentru Proiectul “Reabilitare sistem rutier
Drumul Roții” în vederea depunerii  în cadrul  Programului Național de Investiții  „Anghel
Saligny”.

Voturi  "împotrivă"?  Nu  sunt.  "Abtineri"?  9  "abțineri".  (dl  Bordei,  d-na  Butacu,
dl Coșcodaru, dl Iacob, dl Pană, dl Petcu, dl Simion E, d-na Surulescu,  dl Tomescu). Cu 18
voturi "pentru", proiectul a fost adoptat.

Următorul proiect pe ordinea de zi suplimentară:  Proiect de hotărâre privind aprobarea
cererii de finanțare și a devizului general estimativ pentru Proiectul “Reabilitare sistem rutier
Strada  Boja” în  vederea  depunerii  în  cadrul  Programului  Național  de  Investiții  „Anghel
Saligny”.

Voturi  "împotrivă"?  Nu  sunt.  "Abtineri"?  9  "abțineri".  (dl  Bordei,  d-na  Butacu,
dl Coșcodaru, dl Iacob, dl Pană, dl Petcu, dl Simion E, d-na Surulescu,  dl Tomescu). Cu 18
voturi "pentru", proiectul a fost adoptat.

Următorul proiect pe ordinea de zi suplimentară:  Proiect de hotărâre privind aprobarea
cererii de finanțare și a devizului general estimativ pentru Proiectul “Reabilitare sistem rutier
Strada Viscolului” în vederea depunerii în cadrul Programului Național de Investiții „Anghel
Saligny”.

Voturi  "împotrivă"?  Nu  sunt.  "Abtineri"?  9  "abțineri".  (dl  Bordei,  d-na  Butacu,
dl Coșcodaru, dl Iacob, dl Pană, dl Petcu, dl Simion E, d-na Surulescu,  dl Tomescu). Cu 18
voturi "pentru", proiectul a fost adoptat.

Următorul proiect pe ordinea de zi suplimentară:  Proiect de hotărâre privind aprobarea
cererii de finanțare și a devizului general estimativ pentru Proiectul “Reabilitare sistem rutier
Drumul  Valea  Largă” în  vederea  depunerii  în  cadrul  Programului  Național  de  Investiții
„Anghel Saligny”.

Voturi  "împotrivă"?  Nu  sunt.  "Abtineri"?  9  "abțineri".  (dl  Bordei,  d-na  Butacu,
dl Coșcodaru, dl Iacob, dl Pană, dl Petcu, dl Simion E, d-na Surulescu,  dl Tomescu). Cu 18
voturi "pentru", proiectul a fost adoptat.

Următorul proiect pe ordinea de zi suplimentară: Proiect de hotărâre privind aprobarea
cererii de finanțare și a devizului general estimativ pentru Proiectul “Reabilitare sistem rutier
Drumul  Belșugului” în  vederea  depunerii  în  cadrul  Programului  Național  de  Investiții
„Anghel Saligny”.

Voturi  "împotrivă"?  Nu  sunt.  "Abțineri"?  9  "abțineri".  (dl  Bordei,  d-na  Butacu,
dl Coșcodaru, dl Iacob, dl Pană, dl Petcu, dl Simion E, d-na Surulescu,  dl Tomescu). Cu 18
voturi "pentru", proiectul a fost adpotat.

Dl Copaci Constantin Alin, consilier local: D-le președinte!
Dl Dubălaru Lucian: Da, vă rog!
Dl Copaci Constantin Alin: Îmi cer scuze, vreau să intervin un pic, la ce punct suntem

ca să nu greșesc?
Dl  Dubălaru  Lucian:  S-a  votat  punctul  14  de  pe  ordinea  suplimentară.  Suntem la

punctul 15:  Proiect de hotărâre privind aprobarea cererii de finanțare și a devizului general
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estimativ pentru Proiectul „Extindere rețea de canalizare pe strada Drenajului”  în vederea
depunerii în cadrul Programului Național de Investiții „Anghel Saligny”.

Dl  Copaci  Constantin  Alin: O  întrebare,  să  nu  îmi  fi  scăpat,  îmi  cer  scuze,  dacă
numărul 10, Drumul Roții a fost votat?

Dl Dubălaru Lucian: Da!
Dl Copaci Constantin Alin: Ok! Multumesc! Îmi cer scuze! 
Dl Dubălaru Lucian: Mulțumesc frumos, d-le Copaci! Suntem la punctul 15 pe ordinea

de zi suplimentară, „Extindere rețea de canalizare pe strada Drenajului” în vederea depunerii
în cadrul Programului Național de Investiții „Anghel Saligny”.

Voturi  "împotrivă"?  Nu  sunt.  "Abțineri"?  9  "abțineri".  (dl  Bordei,  d-na  Butacu,
dl Coșcodaru, dl Iacob, dl Pană, dl Petcu, dl Simion E, d-na Surulescu,  dl Tomescu). Cu 18
voturi "pentru", proiectul a fost adoptat.

D-le Tomescu?
Dl Tomescu Constantin: Să știți că mi se întrerupe din când în când conexiunea, pur și

simplu nu vă mai aud pentru câteva secunde.
Dl Dubălaru Lucian:  OK. Ideea este ca atunci când se votează pe grup, aș dori  ca

dvs. să faceți acest anunț, fiind liderul de grup, ca să nu avem discuții ulterioare. Mulțumesc
frumos,  d-le  Tomescu!  Deci,  grupul  P.S.D.  se  abține  la  punctul  15  de  pe  ordinea  de  zi
suplimentară și cu 18 voturi "pentru", proiectul a fost adoptat.

Următorul proiect pe ordinea de zi suplimentară:  Proiect de hotărâre privind aprobarea
cererii  de  finanțare  și  a  devizului  general  estimativ  pentru  Proiectul  „Extindere  rețea  de
canalizare  pe  Drumul  Mănăstirea  Govora”  în  vederea  depunerii  în  cadrul  Programului
Național de Investiții „Anghel Saligny”.

Dl Tomescu Constantin:  D-le președinte, suntem pe ordinea de zi suplimentară, vă rog
să anunțați acest lucru!

Dl Dubălaru Lucian: Suntem pe ordinea de zi suplimentară la punctul 16.
Voturi  "împotrivă"?  Nu  sunt.  "Abțineri"?  9  "abțineri".  (dl  Bordei,  d-na  Butacu,

dl Coșcodaru, dl Iacob, dl Pană, dl Petcu, dl Simion E, d-na Surulescu,  dl Tomescu). Cu 18
voturi "pentru", proiectul a fost adoptat.

Următorul proiect pe ordinea de zi suplimentară:  Proiect de hotărâre privind aprobarea
cererii  de  finanțare  și  a  devizului  general  estimativ  pentru  Proiectul  „Extindere  rețea  de
canalizare  pe  Drumul  Mănăstirea  Sihăstria”  în  vederea depunerii  în  cadrul  Programului
Național de Investiții „Anghel Saligny”.

Voturi  "împotrivă"?  Nu  sunt.  "Abțineri"?  9  "abțineri".  (dl  Bordei,  d-na  Butacu,
dl Coșcodaru, dl Iacob, dl Pană, dl Petcu, dl Simion E, d-na Surulescu,  dl Tomescu). Cu 18
voturi "pentru", proiectul a fost adoptat.

Următorul proiect pe ordinea de zi suplimentară:  Proiect de hotărâre privind aprobarea
cererii  de  finanțare  și  a  devizului  general  estimativ  pentru  Proiectul  „Extindere  rețea  de
canalizare  pe  Drumul  Mănăstirea  Văratec” în  vederea  depunerii  în  cadrul  Programului
Național de Investiții „Anghel Saligny”.

Voturi  "împotrivă"?  Nu  sunt.  "Abțineri"?  9  "abțineri".  (dl  Bordei,  d-na  Butacu,
dl Coșcodaru, dl Iacob, dl Pană, dl Petcu, dl Simion E, d-na Surulescu,  dl Tomescu). Cu 18
voturi "pentru", proiectul a fost adoptat.

Următorul proiect pe ordinea de zi suplimentară:  Proiect de hotărâre privind aprobarea
cererii de finanțare și a devizului general estimativ pentru Proiectul “Reabilitare sistem rutier
Drumul Osiei” în vederea depunerii în cadrul  Programului Național de Investiții  „Anghel
Saligny”.

Voturi  "împotrivă"?  Nu  sunt.  "Abțineri"?  9  "abțineri".  (dl  Bordei,  d-na  Butacu,
dl Coșcodaru, dl Iacob, dl Pană, dl Petcu, dl Simion E, d-na Surulescu,  dl Tomescu). Cu 18
voturi "pentru", proiectul a fost adoptat.

Următorul proiect pe ordinea de zi suplimentară:  Proiect de hotărâre privind aprobarea
obiectivului de investiții „Realizare rețea de canalizare pe Drumul Valea Largă”.
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Voturi  "împotrivă"?  Nu  sunt.  "Abțineri"?  9  "abțineri".  (dl  Bordei,  d-na  Butacu,
dl Coșcodaru, dl Iacob, dl Pană, dl Petcu, dl Simion E, d-na Surulescu,  dl Tomescu). Cu 18
voturi "pentru", proiectul a fost adoptat.

Următorul proiect pe ordinea de zi suplimentară:  Proiect de hotărâre privind aprobarea
obiectivului de investiții „Realizare rețea de canalizare pe Drumul Roții”.

Voturi  "împotrivă"?  Nu  sunt.  "Abțineri"?  9  "abțineri".  (dl  Bordei,  d-na  Butacu,
dl Coșcodaru, dl Iacob, dl Pană, dl Petcu, dl Simion E, d-na Surulescu,  dl Tomescu). Cu 18
voturi "pentru", proiectul a fost adoptat.

Următorul proiect pe ordinea de zi suplimentară:  Proiect de hotărâre privind aprobarea
obiectivului de investiții „Realizare rețea de alimentare cu apă pe Drumul Valea Largă”.

Voturi  "împotrivă"?  Nu  sunt.  "Abțineri"?  9  "abțineri".  (dl  Bordei,  d-na  Butacu,
dl Coșcodaru, dl Iacob, dl Pană, dl Petcu, dl Simion E, d-na Surulescu,  dl Tomescu). Cu 18
voturi "pentru", proiectul a fost adoptat.

Am terminat ordinea de zi suplimentară, revenim pe ordinea de zi inițială. Suntem la
punctul 10 de pe ordinea de zi inițială: Proiect de hotărâre pentru modificarea și completarea
H.C.L.  Sector  6  nr.  138/2021  privind  participarea  Sectorului  6  al  Municipiului  București,
reprezentat de Consiliul Local al Sectorului 6 la constituirea ASOCIAȚIEI DE DEZVOLTARE
INTERCOMUNITARĂ  PENTRU  GESTIONAREA  INTEGRATĂ  A  DEȘEURILOR
MUNICIPALE ÎN MUNICIPIUL BUCUREȘTI, alături de celelalte Sectoare și de Municipiul
București.

Discuții dacă sunt? Nu sunt. 
Voturi "împotrivă"? Nu sunt. "Abțineri"? Nu sunt "abțineri". Cu 27 de voturi "pentru",

proiectul a fost adoptat.
Următorul  proiect  pe  ordinea  de  zi:  Proiect  de  hotărâre  privind  solicitarea  către

Consiliului   General  al  Municipiului  Bucureşti  pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului
General al Municipiului Bucureşti nr. 246 din 02.08.2021 privind trecerea din domeniul privat
al  Municipiului  Bucureşti în  domeniul  public  al  Municipiului  Bucureşti  şi  transmiterea  din
administrarea  Consiliului   General  al  Municipiului  Bucureşti prin  Administrația  Fondului
Imobiliar  în  administrarea  Consiliului  Local  Sector  6  a  imobilului  situat  în  bulevardul
Timişoara nr. 108 B, Sector 6. 

Discuții dacă sunt?
Dl Pană Traian, consilier local: Dacă îmi permiteți, d-le președinte?
Dl Dubălaru Lucian: Vă rog, d-le Pană!
Dl Pană Traian: Aș dori să-l interpelez pe dl primar! Din ce am citit în proiect, acolo se

dorește ca pe viitor să se facă o stație de sortare. Suntem de acord cu această propunere, dar să se
gândească că în apropiere sunt cartiere rezidențiale, iar Sectorul 6 se va extinde până în linia de
centură. Ați analizat dacă cumva veți primi aviz de mediu, dat fiind faptul că zona este populată?
La mai puțin de 1 km este un ansamblu rezidențial, iar din câte știu, făcând parte din comisia 2,
are P.U.Z. sau P.U.G., nu mai știu exact, iar la mai puțin de 500 de metri este un alt ansamblu
rezidențial. Mulțumesc și aștept un răspuns din partea d-lui primar!

Dl Ciprin Ciucu: Vă mulțumesc pentru întrebare! Noi am verificat deja, am făcut adrese
către Ministerul Mediului și agenția care se ocupă cu astfel de avize, tocmai ca să ne asigurăm
că nu este un demers în care să ne blocăm mai târziu. Deci, așa cum îmi arată acum și care este
configurația terenului și distanța până la acea zonă rezidențială, permite, deci legislația permite,
normele sunt respectate. Mai mult, această stație de sortare va fi o hală închisă, tehnologia de
astăzi permite ca eventualele elemente care pot fi neplăcute, să fie foarte bine controlate, deci nu
va fi niciun fel de problemă pe zona de locuire, avem adresă, avem răspunsuri, deja am cercetat.
O să vă spun încă ceva suplimentar. Este, practic, un mare noroc că mai este și acest teren acolo,
pentru că s-a mers atât de mult cu dezvoltarea imobiliară și doar a sprijinit interese private, încât
interesul public al municipalității a fost permanent neglijat, deci avem un mare noroc, noi în
Sectorul  6,  că mai  avem și  această  palmă de  teren,   care  este  potrivită  pentru un astfel  de
obiectiv.  Stația  de  sortare  are  două  mari  avantaje:  primul,  ea,  prin  natura  ei,  este  viabilă
economic, pentru că va recicla și va reintroduce în circuitul economic materiale provenite din
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deșeuri care vor fi valorizate și doi la mână, deviază o bună parte din deșeuri de la groapă,
scăzând totodată și costurile și impactul pe mediu. Deci, chiar vă rog foarte mult să votați acest
lucru! Noi, în acest moment, în primărie, am făcut toate verificările necesare prealabile, colegii
de la fonduri externe lucrează deja la aplicație pentru ca să putem să depunem pe POIM acest
obiectiv  și  să  fie  finanțat.  Obiectivul  cum nu este  foarte  mare  și  chiar  dacă  nu  vom primi
finanțare de pe POIM, deși ținta mea este tocmai să luăm cât mai mulți bani de pe POIM și de pe
fonduri europene, oricum este realizabilă și cu resurse proprii și este un obiectiv pe care noi, ca
Sectorul 6, trebuie ca să-l urmărim pentru că, din păcate, la nivel de P.M.B., în acest moment, nu
se face suficient pe zona de deșeuri. Deci, aceasta voiam să vă spun, că nu sunt probleme, am
verificat în prealabil și tehnologia la această stație, practic, închisă, nu are cum să afecteze zona
din punct de vedere al mediului, negativ. Mulțumesc! 

Dl Dubălaru Lucian: Mulțumesc, d-le primar! Dacă mai sunt și alte intervenții? Dacă
nu mai sunt, supun la vot proiectul. 

Voturi "împotrivă"? Nu sunt. "Abțineri"? Nu sunt. Cu 27 de voturi "pentru", proiectul a
fost adoptat.

Următorul  proiect  pe  ordinea  de  zi:  Proiect  de  hotărâre  pentru  solicitarea  către
Consiliul  General  al  Municipiului  București  de  a  acorda  Consiliului  Local  Sector  6
împuternicirea expresă în vederea înființării  unei  societăți  cu răspundere limitată în scopul
prestării serviciului public de salubrizare pe raza administrativ-teritorială a Sectorului 6 al
Municipiului București. 

Discuții dacă sunt, vă rog? 
D-na Butacu Simona Valentina: Dl președinte, permiteți-mi să intervin!
Dl Dubălaru Lucian: Vă rog, d-na Butacu!
D-na Butacu Simona Valentina: D-le primar, noi ne cunoaștem de ceva timp, mai exact

din 2016, atunci când ați preluat mandatul de consilier general. V-am urmărit cu atenție evoluția
politică, ieșirea dvs din anonimat este strict legată de vehemența cu care ați criticat și v-ați opus
sistematic  înființării  companiilor municipale.  Întreaga dvs.  retorică a  fost  construită,  în acea
perioadă,  pe  ceea  ce  numeați greșeala  fatală  a  administrației  Firea,  înființarea  companiilor
municipale. O să vă citesc o declarație făcută de dvs, cu patos, în 2017:  "Gabriela Firea vrea să
facă S.R.L-uri pentru a evita procedurile de achiziții publice și pentru a încredința direct lucrări
către acele S.R.L-uri ale primăriei, controlate de ea". O altă declarație: "A schimbat paradigma
Bucureștiului  cu  aceste  companii,  aceste  companii  sunt  ilegale.  Cum crede  ea  că  va  crește
calitatea serviciilor publice dintr-o dată? Trebuie să mergem cât mai repede până la desființare",
spunea în 2017, consilierul general Ciprian Ciucu. Acum v-ați  răzgândit? După ce ați  ajuns
primar  veniți  în  fața  noastră  și  ne  propuneți  înființarea  unei  societăți?  Acum  sunt  bune
societățile, un model de succes, sunt utile? Cum rămâne cu sinecurile de partid pe care le tot
clamați dvs.? Eu zic că ar trebui să le cereți scuze cetățenilor pe care i-ați mințit, spuneți-le că
administrația Firea a fost un model de succes pe care doriți să-l implementați și dvs.. Tot ceea ce
în  trecut  dvs.  criticați  vehement,  astăzi  încercați  să  copiați.  Noi,  P.S.D.,  o  să  rămânem
consecvenți  și  vom  vota  pentru  înființarea  acestei  societăți,  pentru  continuarea  proiectelor
benefice pentru cetățeni, începute de Gabriela Firea, în schimb dvs., prin poziția pe care astăzi o
adoptați și veniți în fața noastră să ne propuneți să votăm această companie, demonstrați încă o
dată, că a fost vorba doar de o demagogie de campanie, ați făcut, împotrivindu-vă sistematic,
foarte mult rău bucureștenilor. Mulțumesc frumos!

 Dl Dubălaru Lucian: Mulțumesc, d-na Butacu! 
 Dl Ciprin Ciucu: D-na Butacu, sunt dator cu un răspuns, deoarece oamenii trebuie să

știe. Ați selectat o parte din declarațiile mele, dar nu sunt toate. Eu însumi am votat una, două,
trei, patru, cinci, companii municipale propuse de către Gabriela Firea, iar ceea ce am criticat eu
în acel moment a fost numărul foarte mare de companii și nu ideea de companie în sine și pot să
caut  și  vă dau cuvântul meu de onoare că vin cu declarații  care au fost  de atunci,  din acel
moment, pentru că am zis,  domne’, nimeni nu poate pe lumea asta și nu există un precedent
administrativ la nivel mondial, în istoria umanității, ca o municipalitate sau orice altă entitate sau
fonduri de investiții sau cine vreți  dvs., să facă 22 de companii într-un singur an. Deci, efortul
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de management know-how-ul, tot ce s-a întâmplat era foarte mult, deci, eu nu criticam natura
intrinsecă a ideii, ci gradul, deci diferența era dată de grad. Am spus-o și o repet și am spus-o și
atunci, dar na, în politică, de multe ori, nu este timp pentru nuanțe, companiile nu sunt intrinsec
negative, da? Pe anumite zone și mă refer pe utilități, ele se pot justifica dacă poți să ai un eșec
al pieței. Din punctul meu de vedere, în acest moment, pe ce vedem pe zona de salubritate, nimic
nu  este  corespunzător  și  există  și  alte  primării  și  în  țară,  care,  zona  aceasta  de  salubritate
stradală, a fost asumată perfect legal, fără niciun fel de problemă, iar problema mea era cu acele
companii unde nu aveam eșec al pieței, cum ar fi companie de pază, companie de nu mai știu ce,
acolo unde e un monopol natural și un serviciu public, nu este niciun fel de problemă. Deci, nu
am criticat în trecut demersul în sine, chiar i-am propus d-nei primar Firea, în acel moment, să
începem cu un număr de 4 companii și am avut această discuție pe iluminat public, pe zona de
termoficare,  pe zona de managmentul deșeurilor,  acolo unde ai  utilități  cu monopol natural.
Deci, evident, după acea luptă politică s-au ascuțit, vocile s-au ridicat, diferența de nuanțe nu s-a
mai auzit, iar aici îmi asum critica dvs.. Ce pot să vă zic, este că eram dator cu această explicație
și vreau să mai adaug un singur lucru, am făcut, efectiv, calcule peste calcule, peste calcule, și
vom obține pe o perioadă de aproximativ 4 ani, să zic, în următorii 4 ani, mă aștept, undeva, la o
economie de 80 de milioane de lei, ceea ce nu este puțin. Să nu credeți că o fac și nu sunt
conștient de riscul și de tot ce presupune, dar e clar că iese din toate studiile pe care le-am
comandat până acum, din toate discuțiile, reiese că și sectorul 6 ar trebui să aibe un operator, dar
nu este un operator ca în alte părți, care să își asume tot, ci își va asuma doar partea aceasta care
în București,  în Sectorul 6,  este  a doua ca și  cost după sectorul 1,  că țin minte că am fost
interpelat de mai mulți membrii ai                 USR-PLUS, pe facebook, care, de exemplu, mă
întrebau de ce sectorul 6 este al  doilea din țară pe salubritate stradală după sectorul 1 ca și
costuri, costuri care sunt foarte mari și la noi. Acesta este răspunsul nostru, tocmai că nu mai
vrem ca să dăm atât de mulți bani și să nu putem controla ce se întâmplă, efectiv, pe salubritate,
pe zona de deszăpezire și salubritate stradală și să venim și să ne asumăm în operatorul propriu,
acest serviciu public. Vreau să vă mai zic două lucruri: unul este așa, compania va avea, pe care
vi-l propun, evident, dvs. veți decide dacă vom primi și cu două treimi sprijinul Consiliului
General, 4 obiecte de activitate: primul este salubritate stradală, acum dăm undeva la 100 de
milioane, grosso modo, pe an, îmi asum ca în primul an să mergem tot cu investiții și cu operare
la 80 de milioane, după care să scadă spre 72 de milioane peste 4 ani; după aceea, vorbim despre
deszăpezire ca alt obiect de activitate, după aceea, vorbim de colectarea, ridicarea deșeurilor de
la A.D.P., care sunt făcute de A.D.P. și sunt duse acolo unde trebuie să fie duse, pentru că sunt
deșeuri vegetale și al 4-lea punct, are legătură cu punctul pe care vă mulțumesc că l-ați votat
anterior, operarea acestei stații de sortare. Am fost în discuții și cu alți primari și alți primari
merg pe acest model și este clar că, în acest moment, la sectoare este mai multă voință politică
pentru a se inventa pe proiectele de management al deșeurilor, pentru că noi suntem cei care
plătesc din bugetul local și nu primăria capitalei, ca să deviem cât mai mult de la groapă către
circuitul economic. Deci, acesta este punctul meu de vedere, în trecut am criticat mai degrabă
gradul  și  nu  natura,  adică  numărul  foarte  mare  de  companii,  nu  cred  că  sunt  în  sine
instrumentele, dacă faci un management bun al lui, este o companie care poate să își facă treaba,
dacă o căpușezi, o politizezi, atunci este o companie proastă care nu performează, deci, ea este
doar un instrument și depinde de noi să ne asumăm că vom avea o conducere competentă și care
să livreze servicii publice de calitate în sector și vă mulțumesc pentru că votați și în parțial îmi
asum critica dvs..

Dl Dubălaru Lucian: Mulțumesc, d-le primar! Dacă mai sunt și alte intervenții? Dacă
nu mai sunt, supun la vot proiectul. 

Voturi  "împotrivă"?  8  voturi  "împotrivă".  (  dl  Bojdan,  dl  Desculțescu,  dl  Gâdiuță,
d-na Mitran, d-na Ștefan, dl Ungureanu, dl Volintiru, dl Zainea). "Abțineri"? Nu sunt. Cu 19
voturi "pentru", proiectul a fost adoptat.

Următorul  proiect   pe  ordinea  de  zi:  Proiect  de  hotărâre  privind  solicitarea  către
Consiliul  General  al  Municipiului  București  de  emitere  a  unei  hotărâri  pentru  aprobarea
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declanșării  procedurii  de  expropriere  pentru  imobilele  proprietate  privată  situate  pe
amplasamentul lucrării de utilitate publică „STRADA VISCOLULUI”.

Discuții dacă sunt? Nu sunt. 
Voturi "împotrivă"? Nu sunt. "Abțineri"? Nu sunt "abțineri". Cu 27 de voturi "pentru",

proiectul a fost adoptat.
Următorul  proiect  pe  ordinea  de  zi:  Proiect  de  hotărâre  privind  solicitarea  către

Consiliul  General  al  Municipiului  București  de  emitere  a  unei  hotărâri  pentru  aprobarea
declanșării  procedurii  de  expropriere  pentru  imobilele  proprietate  privată  situate  pe
amplasamentul lucrării de utilitate publică „DRUMUL OSIEI”.

Discuții dacă sunt? Nu sunt. 
Voturi "împotrivă"? Nu sunt. "Abțineri"? Nu sunt "abțineri". Cu 27 de voturi "pentru",

proiectul a fost adoptat.
Următorul  proiect  pe  ordinea  de  zi:  Proiect  de  hotărâre  privind  solicitarea  către

Consiliul  General  al  Municipiului  București  de  emitere  a  unei  hotărâri  pentru  aprobarea
declanșării  procedurii  de  expropriere  pentru  imobilele  proprietate  privată  situate  pe
amplasamentul lucrării de utilitate publică „STRADA DRUMUL ROȚII”.

Discuții  dacă  sunt?  Nu  sunt.  Voturi  "împotrivă"?  Nu  sunt.  "Abțineri"?  9  "abțineri".
(dl Bordei, d-na Butacu, dl Coșcodaru, dl Iacob, dl Pană, dl Petcu, dl Simion E, d-na Surulescu,
dl Tomescu). Cu 18 voturi "pentru", proiectul a fost adoptat.

Ultimul punct de pe ordinea de zi: Întrebări și interpelări.
Dl Pană Traian: Dl președinte, dacă îmi pemiteți!
Dl Dubălaru Lucian: Vă rog, dl Pană!
Dl Pană Traian: Vă muțumesc! O interpelare către dl primar. Aș dori și eu să știu, dat

fiind faptul că a dat drumul lucrărilor pe digul Promenada Lacul Morii, au început lucrările, aș
dori să știu când o să se înceapă lucrările pentru drumul de legătură situat între Calea Crângași și
strada Cornului, dat fiind faptul că este un proiect din mandatul d-lui Mutu? Mulțumesc! 

Dl Ciprin Ciucu: Vă mulțumesc pentru interpelare! Nu are rost să mă duc în altă parte
cu discuția sau să mă fac că nu știu subiectul, este viziunea noastră că acolo nu ar trebui să fie un
drum în acest  moment, adică, dacă am venit  cu un drum pe lângă dig,  din punctul meu de
vedere, am aduce trafic, claxoane, stres pe dig, care este o zonă pe care, în viziunea noastră și
când zic viziunea noastră, mă refer la viziunea majorității pe care P.N.L. o are în acest moment,
în Consiliul Local Sector 6, împreună cu USR-PLUS, ar trebui să  fie mai degrabă o zonă de
retragere, de liniște. Deci, din punctul nostru de vedere, noi, având un protocol cu cei de la
Apele Române și pentru zona extinsă a Lacului Morii, am contractat de curând, de vreo lună și
ceva, Ordinul Arhitecților din România, pentru a organiza un concurs de soluții pe zona extinsă
care să includă și insula Lacului Morii, parcul Crângași și zona dinspre centru a barajului, deci,
zona extinsă cumva, până și spre Chiajna și zona de Sud. Deci, din punctul meu de vedere, deși
mă îndoiesc că ar reieși ca acest drum să fie continuat din concursuri de soluții, prin viziunea
noastră nu se justifică existența acelui drum acolo și doar să venim, din contră, cu spații pentru
timpul liber de calitate, terenuri de sport, activități culturale, pentru că terenul o permite și e
păcat să aducem trafic și acolo.

Dl Pană Traian:  Vă muțumesc, d-le primar, pentru răspuns, dar poate, totuși, găsiți o
soluție pentru fluidizarea traficului, datorită faptului că s-a deschis drumul DC 25 între cartierul
Giulești și Comuna Chiajna, eu mă gândeam, când am discutat despre acest proiect, că poate pe
viitor,  în continuare,  până în Chiajna se mai deschidea o altă  cale  de acces din drumul.......
(neinteligibil),  spre  Chiajna,  pe  lângă  dig,  este  și  un  proiect  mai  vechi,  din  mandatul
d-lui Poteraș, dar nu s-a pus în aplicare, să vedem ce o să fie în viitor. Cert este că, în momentul
acesta, Calea Giulești nu mai este Calea Giulești, este Prelungirea Giulești, un fel de Prelungirea
Ghencea.

Dl Ciprin Ciucu: Știu situația, știți proiectul propus de către Ministerul Transporturilor
cu  cele 10 drumuri radiale, acesta ar fi unul dintre ele, care să ducă către șoseaua de centură 0,
dar acum aștept ca primarul general să pună acel proiect pe ordinea de zi și să fie introdus în
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Consiliul  General  și  ar  ajuta  acel  proiect.  Bine,  eu  v-am răspuns la  ce  m-ați  întrebat  și  vă
răspund de fiecare dată, că așa este normal.

Dl Pană Traian: Vă muțumesc!
Dl Dubălaru Lucian: Vă muțumesc, d-le primar, vă mulțumesc, d-le Pană! Dacă mai

sunt alte interpelări, dacă nu mai sunt, declar ședința închisă! Vă mulțumesc pentru participare și
vă doresc o seară minunată!   

Preşedinte de ședință,                                    Secretar General al Sectorului 6,

    Dubălaru Lucian                                                        Demirel Spiridon
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